

Cornerstone OnDemand – ORDER / COMMANDE

Client Name (“Client”)	City of Columbus, OH		
Order Start Date Date de Début de la Commande	12/15/2023		
Order End Date Date de Fin de Commande	12/15/2024		
Is a <i>new</i> purchase order required for this purchase?*	(“No,” unless box is checked) []Yes: PO#		
Est-ce qu’un <i>nouveau</i> bon de commande est requis pour cet achat?*			
Primary Client Contact Contact Client Principal	Tom Diamond	tsdiamond@columbus.gov	(614) 645-0853
Client Address (Ship To) Adresse Client	City of Columbus, OH 77 North Front St. 1st floor, Columbus, OH, 43215, United States		
Primary Billing (Invoice) Contact Contact Principal pour la Facturation	Tom Diamond	tsdiamond@columbus.gov	(614) 645-0853
Client Billing (Invoice) Address Adresse de Facturation du Client	City of Columbus, OH 77 North Front St. 1st floor, Columbus, OH, 43215, United States		

*Note: Please send purchase order number to DLCollections@csod.com within three (3) business days of order signing.

*NB : veuillez envoyer votre numéro de bon de commande à DLCollections@csod.com dans les trois (3) jours ouvrés suivant la signature de cette Commande.

Product(s) / Produit(s)

Period 1	Period 2
Période 1	Période 2
12/15/2023-	12/16/2023-
12/14/2024	12/15/2024

Product Produit	Qty Quantité	Fee Frais	Qty Quantité	Fee Frais
Cornerstone Learning			7,932	\$170,489.06
Web Services with Integration Connector			1	\$2,575.00
Reporting API (Odata)			1	\$2,575.00
Cornerstone Learning			1,300	\$27,941.98
Edge Import			1	\$5,969.69
Outbound Single Sign On (SP Initiated) Connector			1	\$7,725.00
Choice Customer Success Package			1	\$8,064.70
Unlimited Video Hosting and Delivery			1	\$2,813.76
Certifications			7,932	\$0.00
Certifications			1,300	\$0.00
Content Anytime Public Sector	1,000	\$10,450.00		
Period Subtotal		USD 10,450.00		USD 228,154.19

Special Terms / Conditions Particulières

Client shall have the option to renew this Order two (2) times for one-year terms for the same products and quantities set forth herein.

Should this Order be renewed for the same term length, products, and quantities, the fees for the renewal will be the same as the annualized fees for the last period of this Order, plus a 3.00% increase per period, beginning with the first period of the renewal.

Invoicing Schedule / Echancier de facturation

Payment terms for this Order shall be net 60 days.

Les factures sont payables à 60 jours, date de facture.

Fees are invoiced on the Period Start Date(s). One-time fees are invoiced on the Order Start Date.

Les Frais sont facturés à la (aux) Date(s) de Début de la Période. Les frais non récurrents sont facturés à la Date de Début de la Commande.

Except as otherwise expressly set forth herein, all purchases are non-cancelable and non-refundable.

Sauf indication contraire et expresse définie aux présentes, tous les achats sont non annulables et non remboursables.

Fees are exclusive of applicable sales, use, VAT, GST, digital tax, DST and other taxes and are net of withholding taxes.

Les Frais ne comprennent pas les taxes telles que taxes appliquées à la vente, à l'utilisation, TVA, GST, digital tax, DST et autres taxes applicables et sont nets de toute retenue à la source.

Product Details / Détails du produit

Cornerstone Learning includes / Cornerstone Learning inclut:

- Learner Home
- Curricula
- Certifications
- Assignment
- Instructor Led Training
- Catalog Management
- Observation Checklists
- Skills Matrix
- Connect

Choice Package:

New Functionality Readiness and Adoption – *adopt and drive usage of new features*

Optimization and Curation – *keep your system relevant and easy to use, increase adoption and build competencies*

S.O.S. (Sustain Our System) – *get help with tasks and on-boarding new admins, and tune up your reports*

Education – *an efficient way to learn Cornerstone products, features and functions*

Customer Success – *proactive, strategic guidance and support to make the most of your investment*

Technical Support – *enhanced support and issue resolution*

Customer Community – *access self-help tools, connect with peers and stay up to speed on what's new*

Product Collaboration and Engagement – *have a voice in the future of Cornerstone*

See <https://www.cornerstoneondemand.com/support/choice> for detailed support descriptions.

Purchased course(s) shall be available from the Order Start Date above, through the earlier of: (i) the Order End Date above; or (ii) termination/expiration of all Learning Orders; or (iii) termination of the Agreement, after which time all access / course registrations shall be terminated or expire without refund. Course loading and hosting services are included as a part of this Order. Content subscriptions are non-transferable; they are unique to individual users. Cornerstone reserves the right to invoice Clients automatically for each subscription/registration exceeding the number purchased, based on the total Content price set forth in this Order, divided by the total number of Active Users subscribed to/registered for that Content.

Le(s) cour(s) acheté(s) seront disponibles à compter de la Date de Début de la Commande ci-dessus, jusqu'à la première des dates suivantes : (i) la Date de Fin de la Commande ci-dessus ; (ii) date de fin/date d'expiration de toutes les Commandes des Licences Learning ; ou (iii) date de fin du Contrat Cadre, après quoi tous les accès et inscriptions aux cours seront résiliés ou expireront sans remboursement. Les services de chargement et d'hébergement des cours sont inclus dans la présente commande. Un abonnement à un Contenu est attribué à un Utilisateur Actif unique et n'est pas transférable à un autre Utilisateur Actif. Cornerstone se réserve le droit de facturer automatiquement les Clients pour chaque abonnement/inscription dépassant le nombre d'abonnements souscrits, calculé sur la base d'un prix unitaire correspondant au prix du Contenu indiqué dans la présente Commande, divisé par le nombre d'utilisateurs actifs souscrit pour ce Contenu dans la présente Commande.

Some Content is hosted by third-party content providers. These providers may process personal information (e.g., Active User identification, course tracking, etc.) only as necessary to provide the Content in accordance with AICC, SCORM, or equivalent standards. The list, locations, and security and privacy policies of such providers are available upon request.

Certains Contenus sont hébergés par des fournisseurs de Contenu tiers. Ces fournisseurs peuvent traiter des données à caractère personnel (ex: identification de l'Utilisateur Actif, suivi du cours, etc.) uniquement dans la mesure nécessaire à la fourniture du Contenu en application des normes AICC, SCORM ou équivalentes. La liste, les emplacements et les politiques de sécurité et de confidentialité de ces fournisseurs sont disponibles sur demande.

Terms and Conditions / Termes et conditions

This Order is hereby incorporated into and made part of the parties' master agreement (the "**Agreement**"). If the term of the Agreement is set to expire prior to the end of the Order Term, the term of the Agreement is hereby extended through the end of the Order Term for the purposes of this Order.

La présente Commande est par la présente incorporée au contrat-cadre des parties (le «contrat») et en fait partie intégrante. Si la fin du Contrat Cadre est prévue avant la Date de Fin de la Commande, la durée du Contrat est étendue, pour les besoins de la présente Commande, jusqu'à la Date de Fin de la Commande.

Agreed and accepted / Bon pour accord:

Client		Cornerstone OnDemand, Inc.	
Signature:		Signature:	
Name:		Name:	
Title:		Title:	
Date:		Date:	

Order Validation